
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 15. september 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 831
Vil ministeren redegøre for om han finder det i overensstemmelse med god for-
valtningsskik, at et medlem af Rådet for anvendelse af Dyr Sygehusmedicin
(RADS) længe inden, at udvalget har barslet med nogen form for faglige anbe-
falinger, foregriber, hvordan udvalget skal agere? Medlemmet udtaler således
til Ugeskrift for Læger den 28. august 2010: "Lægers frie ordinationsret skal nu
gøres mere strømlinet. Hvor der ikke er konsensus i fagmiljøet om, at et dyrere
lægemiddel har klare fordele, skal det billigste vælges. Det er sigtet med
RADS"?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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